
Elnöki pályázat

Bemutatkozás
Zakor Fruzsina Eszter vagyok, jelenleg negyedéves tervezői szakirányos hallgató.
Kisvárdában szüle�em 1999.12.13-án, lakóhelyem Záhony. Tanulmányaimat is i� kezdtem
meg a Záhonyi Árpád Vezér Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskolában, majd a
Nyíregyházi Művészeti Szakgimnáziumban folyta�am, végül pedig a Kisvárdai Bessenyei
György Gimnázium emelt német nyelvi osztályában te�em ére�ségit 2018-ban.
Tanulmányaim során mindig foglalkoztato� a közélet, az ezért való cselekvés, így az ezzel
kapcsolatos tapasztalataim is innen erednek. A felvételi eljárást követően a Budapesti
Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem Építészmérnöki Karán tanultam tovább, ahol már
a kezdetektől lehetőségem nyílt betekintést nyerni az i�eni közösségi életbe, és igyekeztem
is aktív szerepet vállalni benne.

A Hallgatói Képviselet iránt 2019 tavaszán kezdtem el érdeklődni, majd az őszi Tisztújítást
követően már tanácskozási jogú tagként tevékenykedtem. Ekkor Működési felelősi
feladatkört töltö�em be, amely által számos területre rálátásom nyílt. Ezt követően a ju�atási
terüle�el kezdtem el igazán foglalkozni, majd a Képviseletnek köszönhetően ezután nem
sokkal már Pályázati referensi pozícióban tevékenykedhe�em. A 2020-as Tisztújításnál
Macsek Kata elnökké választását követően az a megtiszteltetés ért, hogy a Képviselet
alelnökeként is segíthe�em az i�eni folyamatokat.

Az eddigi időszak értékelése
Ahhoz, hogy a továbbiakban elérhető és releváns célokat tudjunk megfogalmazni,
elengedhetetlen, hogy az eddigi időszakot is átlássuk és tanulságot vonjunk belőle, így az
alábbiakban erről és a saját nézőpontomról szeretnék pár gondolatot írni.
Referensként lehetőségem nyílt megtapasztalni, hogy miként is folyik a külső szervezetekkel
való kommunikáció és egyeztetés, ugyanakkor a hallgatók kérdéseit és megkereséseit
kezelhe�em. Emelle� vezetőségi tagként belátást nyerhe�em a kari és egyetemi
folyamatokba, a Képviselet területeinek munkálataiba, illetve sokat tanultam a
csapatdinamikáról és az emberekkel való kommunikációról.
A legutóbbi Tisztújítást követően mindannyian különös érdeklődéssel kezdtünk neki a sok
idő után végre jelenléti félévnek. Ez a fajta átállás igen nagy toleranciát kívánt
mindannyiunktól, ugyanúgy, ahogy minden kari hallgatótól és oktatótól is. Az online lét
rengeteg olyan újítást ado� a kezünkbe, amelyeket jelenleg is hasznosítani tudunk,
ugyanakkor az a fajta időbeosztás, amiben eddig végeztük a dolgainkat már nem feltétlenül
működö� olyan gördülékenyen. Képviseleti szinten az egyes feladatkörök ellátása több időt
ve� igénybe, mint korábban, illetve az általános képviselői lét összehangolása a
tanulmányokkal és egyéb tevékenységeinkkel is problémásabbá vált. Emia� sok mindent az



alapoktól kelle� kezdenünk az új ciklusban, ám ezzel együ� lehetőségünk is nyílt arra, hogy
a tudásunkat és a különböző kompetenciáinkat erősítsük.
Az elmúlt két hónap során viszonylag rövid időn belül több poszton is cserélődés történt.
Emia� sűrűbben tarto�unk Stratégiai és Utánpótlás Bizo�ságokat is, amelyek során egy
szervezetibb gondolkodás kialakítása volt a cél, amiben az egyes emberek hozzáértése és a
csapat érdekei egymást erősítik.

Célok, elképzelések
Eddigi tapasztalataimat alapul véve első elnöki ciklusomat ke�ő alelnökkel szeretném
megkezdeni, mivel azt gondolom, a kellő hozzáértést és folyamatosságot a következő
időszakban így tudjuk majd a leginkább biztosítani. Az általam felkért két személy Jagudits
Enikő és Vigyikán Vince lennének, akik az oktatási és a pályázati referensi feladatkörökben
tevékenykednek aktívan.
Jelenleg a Képviseletben kellő tapasztalat halmozódo� fel ahhoz, hogy hatékonyan
végezzük a feladatainkat, ám ezen tudás csoportosításával azt gondolom, hogy nagyobb
hatásfokon is tudnánk működni. Ennek első lépéseként az egyes területek megfelelő szintű
lefede�ségét kell biztosítanunk, amelyet a Képvisele�el való közös gondolkodás útján
tervezek megvalósítani. Ezzel reményeim szerint elindulhatunk egy olyan irányba, amely
által a szervezeten belüli gyors fluktuációt tudjuk ellensúlyozni, ezzel együ� pedig a
Képviselet működési struktúrája is felülvizsgálatra kerülhetne.
Ezenkívül az említe� tapasztalaton felül mégis úgy látom, sokszor nem hasonló
hozzáállással közelítünk meg az egyes kérdéseket, ami olykor megnehezíti a szervezetként
való működést és a közös gondolkodást. A nézeteink közelítése és a rugalmasabb hozzáállás
tudna ezen segíteni reményeim szerint, emia� az eddigi működést szeretném offenzívabbá
tenni, többek közö� azért is, hogy az őszi Tisztújítás során bekövetkező nagyobb
cserélődéskor felkészülten álljunk a feladatokhoz és mindannyian azonos felelősségtuda�al
gondoljunk a HK-ra. Örülnék, ha egy nyíltabb kommunikáció jönne létre köztünk, és a
szervezeten kívüli információáramlás is javulni tudna.

Hallgatói Képviseletünknek a következő fél évben a megfelelő utánpótlásra is igen erősen
kell fókuszálnia, így ennek biztosítása dedikált feladat lenne. Emelle� azonban
kulcsfontosságúnak tartom, hogy az újonnan érkező hallgatók ne egy ember, hanem egy
képviselet magatartását és kultúráját ismerjék meg, hiszen mindannyian különböző életutat
jártunk be, amelyek külön-külön, de együ� is inspirálóak és motiválóak lehetnek egy frissen
bekerülő számára. Első körben tehát azt gondolom, rengeteg beszélgetésre lesz ahhoz
szükségünk, hogy elérhető célokat tűzzünk ki és a megfelelő elvekkel induljunk neki az
érdeklődők betanításának. Bízom abban, hogy a most megkezdődő hamarabbi tudásátadás
egy felkészültebben Tisztújító Képviseletet tud majd eredményezni, ezzel lerövidítve az őszi
betanulás fázisát, és az ebben részt vevő hallgatók hasznos tanulságokat tudnak levonni a
jövőre nézve is.



Jelenleg a Kar egy igen grandiózus projektje az osztatlan képzés specializációinak
újragondolása, amelyből eddig a HK kive�e a részét, ahogyan csak lehete� és mostanra már
ezek elindításának részletei is készen állnak. Részünkről a kari és egyetemi szintű döntések
megszületése után az egyik legnagyobb vállalt feladat a hallgatók megfelelő szintű
tájékoztatása és a különböző szituációk kezelése. Ezek után azonban elengedhetetlennek
tartom a bevezetésre kerülő rendszer folyamatos figyelemmel kísérését, és az ezekből levont
következtetésekkel az értékelést, illetve továbbgondolást.

Ezeken felül terveim szerint a tavaszi időszak teret biztosít annak, hogy az állandó
feladataink melle� új dolgokba is belekezdjünk és a kellő transzparenciát tudjuk elérni.
Ezért szeretném szorgalmazni testületeink működésének felülvizsgálatát, illetve a már
elkezde� folyamat folytatását, amely során a Belső Bizo�ságaink összehangolása a cél, ezzel
együ� a felmerülő problémák minél hamarabbi orvoslása.

Összegzés
Az elmúlt időszakban mindannyian valamelyest új terepen mozogtunk, de igyekeztünk
mindenhez a lehető leggyorsabban alkalmazkodni. Vezetőségi szinten a problémákat és
felmerülő szituációkat kellő rugalmassággal és empátiával közelíte�ük meg, ehhez pedig a
továbbiakban is szeretném tartani magam. Ezzel együ� megragadnám az alkalmat, hogy
köszönetet mondjak jelenlegi elnökünknek, Macsek Katának minden bizalmáért és
segítségéért, mert nélküle nem születhete� volna meg ez a pályázat sem.
Összességében tehát bízom abban, hogy a jelenlegi Képviselők tudására alapozva képesek
vagyunk egy szilárd utánpótlási rendszert végigvinni, és magunk közö� is kialakítani egy
olyan egységet, amelyben mindenki érzi a maga és a közössége felelősségét, emelle� pedig a
későbbiekben jó érzéssel gondolnak majd vissza az i� eltöltö� időre.

Remélem, hogy a fent leírt gondolataimmal mindenki azonosulni tud majd, és a Képviselet
támogat ezen célok megvalósításában.

Zakor Fruzsina Eszter
2022. 03. 27.


